

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

Thursday, March 21, 1974.

• 0948

[Texte]

The Chairman: Gentlemen, we have today for consideration Vote 25, Department of Insurance, under the Department of Finance. You will find this vote in your estimates book at page 8-38.

Finance

C – Insurance

Vote 25—Insurance—Program expenditures and authority to spend revenue received during the year \$797,000

The Chairman: We have appearing before us this morning from the Department of Insurance, Mr. R. Humphrys on my immediate right, and Mr. H. R. Urquhart to his right.

I understand, Mr. Humphrys, that you have an opening statement you would like to make. There are sufficient copies if members wish to have them. They are in both French and English.

The Clerk is distributing the brief. Perhaps Mr. Humphrys would now care to make some remarks.

Mr. R. Humphrys (Superintendent, Department of Insurance): Mr. Chairman, I have prepared and distributed an opening statement which is very much along the lines of the one I made to this Committee last year. The text is almost the same. The figures have been updated. If it is the Committee's wish, I will read it.

The Chairman: Do you wish to hear Mr. Humphrys's statement?

Some hon. Members: No.

Mr. Lambert (Edmonton West): Mr. Chairman, no. Under the circumstances, as the statement is commendably short, I move that it be made part of the record of today's proceedings and appear as though it had been read.

The Chairman: Is this your wish, gentlemen?

Some hon. Members: Agreed.

Mr. Lambert (Edmonton West): And that it appear in that position.

Mr. Humphrys: The Department of Insurance was established by the Department of Insurance Act, Chapter I-17 of the Revised Statutes of Canada. Pursuant to this Act, the responsible Minister is the Minister of Finance and the deputy head of the Department is the Superintendent of Insurance. The office of the Superintendent of Insurance was first established by the Insurance Act of 1875 and at that time his office was attached to the Department of Finance. It became a separate department in 1910.

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

Le jeudi 21 mars 1974

[Interprétation]

Le président: Messieurs, nous étudions aujourd'hui le crédit 25, Département des assurances, ministère des Finances. Vous trouverez ce crédit à la page 8-39 du budget des dépenses.

Finances

C – Assurances

Crédit 25 – Assurances – Dépenses du programme et autorisation de dépenser les recettes de l'année \$797,000

Le président: Nous entendrons ce matin M. R. Humphrys du Département des assurances. Il est assis à ma droite et à côté de lui se trouve M. H. R. Urquhart.

Si je comprends bien, monsieur Humphrys, vous voulez faire une déclaration préliminaire. Il y en a suffisamment d'exemplaires si les députés en veulent un. Il y en a en français et en anglais.

Le greffier est en train de distribuer le mémoire. M. Humphrys aimerait peut-être maintenant faire quelques observations.

M. R. Humphrys (Surintendant du Département des assurances): Monsieur le président, j'ai préparé et distribué une déclaration préliminaire qui est sensiblement la même que celle que j'ai faite devant le Comité l'an dernier. Le texte est à peu près le même. Les chiffres ont été mis à jour. Si le Comité le désire, je vais la lire.

Le président: Désirez-vous entendre la déclaration de M. Humphrys?

Des voix: Non.

L'hon. M. Lambert (Edmonton-Ouest): Non, monsieur le président. Étant donné que la déclaration est assez courte, je propose qu'elle soit jointe aux délibérations d'aujourd'hui et soit imprimée comme si elle avait été lue.

Le président: Êtes-vous d'accord, messieurs?

Des voix: Oui.

L'hon. M. Lambert (Edmonton-Ouest): Et qu'elle soit imprimée comme telle.

M. Humphrys: Le Département des assurances a été créé en vertu de la Loi sur le Département des assurances, chapitre I-17 des Statuts refondus du Canada. Aux termes de cette loi, le Département répond au ministre des Finances et le sous-ministre de ce ministère est le surintendant des assurances. La fonction du Surintendant des assurances a été établie en premier lieu par la Loi sur l'assurance de 1875 et, à l'époque, son bureau relevait du ministère des Finances et en fut détaché en 1910.